

CLASSIC DRIVER



2001 Aston Martin DB7 Vantage - V12 Manual - Collectors Car

V12 Manual - Collectors Car

Price	USD 58 244 EUR 52 500 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	2001	Interior colour	Brown
Mileage	93 118 km / 57 861 mi	Condition	Used
Gearbox	Manual	Location	
Number of seats	2	Fuel type	Petrol
Number of doors	2	Exterior colour	Green
Performance	423 PS / 312 kW / 418 BHP	Car type	Coupé
Drivetrain	2wd	Exterior brand colour	Chiltern Green
Interior type	Leather	Electric windows	Yes
		Climate control	Yes
		Airbags	Yes
		ABS	Yes
		ESP	Yes
		Immobilizer	Yes

Description

- German below -

"I'm sorry, but having an Aston Martin DB7 on the driveway and not driving it is a bit like having Keira Knightley in your bed and sleeping on the couch." - Jeremy Clarkson

Where many brands have a hard time putting their badge on, that is no problem at Aston Martin. Everyone knows what it stands for, not to mention that it has been helped by British secret agent James Bond. Aston Martin is synonymous with charismatic, stylish and fast-paced gentleman Gran

Turismos. No racing car, but definitely sportier and more agile than his British brother Bentley.

Because Aston Martin was quite small and gladly invested money where it was important; handling, engine and experience, many loan parts were used to get the car 'within budget'. The buttons are from Peugeot, the switches from Ford and the rear lights of a Mazda 323F. And to be honest; if we don't say anything, you won't abandon it! This fact also makes maintenance a lot cheaper, everything is still available!

The DB7 has been a hugely important model for Aston Martin. Thanks to Ian Callum's design, after the DB7, De Vanquish, DB9 and V8 Vantage, the same 'Design-keg' was tapped. And we know for sure; our DB7 is composed exactly as it is intended. In the Chiltern Green with a beautiful brown / green leather interior and dark oak. The 5.9 liter V12 and the manual tray are the icing on the cake. The ultimate Gentleman Cool Classic, for sale with us!

"Es tut mir leid, aber einen Aston Martin DB7 in der Einfahrt zu haben und nicht zu fahren, ist ein bisschen wie Keira Knightley in Ihrem Bett zu haben und auf der Couch zu schlafen." - Jeremy Clarkson

Wo es vielen Marken schwer fällt, sich einen Namen zu machen, ist das bei Aston Martin kein Problem. Jeder weiß, wofür es steht, ganz zu schweigen davon, dass der britische Geheimagent James Bond ihm geholfen hat. Aston Martin ist ein Synonym für charismatischen, stilvollen und schnelllebigen Gentleman Gran Turismo. Kein Rennwagen, aber auf jeden Fall sportlicher und wendiger als sein britischer Bruder Bentley.

Weil Aston Martin recht klein war und gerne Geld investierte, wo es wichtig war; Handling, Motor und Erfahrung, viele Leiherteile wurden verwendet, um das Auto "innerhalb des Budgets" zu bekommen. Die Tasten stammen von Peugeot, die Schalter von Ford und die Rückleuchten eines Mazda 323F. Und um ehrlich zu sein; Wenn wir nichts sagen, werden Sie es nicht aufgeben! Diese Tatsache macht auch die Wartung viel billiger, alles ist noch verfügbar!

Der DB7 war ein äußerst wichtiges Modell für Aston Martin. Dank des Designs von Ian Callum wurde nach dem DB7, dem De Vanquish, dem DB9 und dem V8 Vantage das gleiche "Design-Fass" gezapft. Und wir wissen es mit Sicherheit. Unser DB7 ist genau so zusammengesetzt, wie es beabsichtigt ist. In Chiltern Green mit einer wunderschönen braun / grünen Lederausstattung und dunkler Eiche. Das Sahnehäubchen sind der 5,9-Liter-V12 und das manuelle Tablett. Der ultimative Gentleman Cool Classic, bei uns zu kaufen!

Cool Classic Club



Title Mr

First name Robbert

Last name Buijs

Energiestraat 3

1411 ANNaarden

Netherlands

Phone +31-0352031753

Mobile phone +31-0642297710

<http://www.coolclassicclub.com>

